
Valdes sēde 01.12.2016 / RJTC, Bauskas iela 88, Rīga, Latvija

Piedalās: Bahs Dins, Vasiļevskis Edgars, Volfs Krišjānis, Ieva Opoļska, Melders Māris, Rūdolfs
Ozoliņš, Kristaps Lācis

Nepiedalās: Normunds Apinis, Jurģis Pučka

Sēde atklāta: 18:30

Sēdes kārtība:

1) Jānis Grāvītis pret Latvijas Lakrosa federāciju;
2) Latvijas lakrosa sieviešu izlase.

1. Jānis Grāvītis pret Latvijas Lakrosa federāciju:

a. Federācijas prezidents K. Volfs informē par tiesas spriedumu, aicina valdes
locekļus izteikt savus viedokļus;

b. Valdes locekļi informē prezidentu un pārējos valdes locekļus par savu skatījumu
saistībā ar lietu, secina, izsaka priekšlikumus;

c. K. Volfs informē valdes locekļus ar savu skatījumu, secinājumiem, priekšlikumiem;
d. Valde lemj par turpmāko darbību lietas operatīvai atrisināšanai:

i. lemj par tikšanos ar Jāni Grāvīti – 6 PAR, 0 PRET, 0 ATTURAS;
1. Valde pilnvaro K.Volfu un D.Bahu kontaktam ar Jāni Grāvīti.

ii. lemj par biedru sapulces sasaukšanu 2016.gada 19.decembrī: 6 PAR, 0
PRET, 0 ATTURAS;

1. Valde nolemj par biedru sapulces dienas kārtību:
a. Jānis Grāvītis pret Latvijas Lakrosa federāciju;
b. Ziedojums, vīriešu lakrosa darbība un turpmākie plāni

katrā darbības sfērā.
2. Latvijas lakrosa sieviešu izlase:

a. Krišjānis Volfs aicina atbildīgos raksturot situāciju sieviešu lakrosā Latvijā – esošo
situāciju, nākotnes plānus:

i. D.Bahs iepazīstina valdi ar jaunumiem saistībā ar sieviešu izlasi:
1. Treniņu process;
2. Jauna trenera piesaiste treneru kolektīvam:

a. Izklāstīti argumenti par labu trenera piesaistei
ii. E.Vasiļevskis informē par nepieciešamo finansējumu un maksājumiem

treniņu procesa nodrošināšanai;
iii. M.Melders informē par savu skatījumu izlases darba organizācijā

sagatavošanās posmā uz Pasaules čempionātu.



b. K.Volfs raksturo savu skatījumu situācijai sieviešu lakrosā Latvijā, izsaka
priekšlikumus vides uzlabošanai, pilnveidošanai.

Sēde slēgta - 20:10.

Nākamā valdes sēde – biedru sapulce 19.12.2016.

Protokolē: Kristaps Lācis


